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Text připomínky:  
Pan Kaňok, Skalice Kamenec požaduje odstranit kontejnery ve směru Skalice Kamenec 
z důvodu přístupu na vlastní pozemek nákladním automobilem. Požaduje zároveň, aby nebyla 
provedena žádná stavba kójí v blízkosti jeho pozemku. 
 
Stanovisko  OV:  
- Stanovisko OV k problému p.Kaňoka, aby  kontejnery zůstaly na svém místě. Je již vyhotoven 
projekt, který se řešil 7 let. Kontejnery se nenachází na pozemku p. Kaňoka, pouze sousedí 
s hranicí pozemku. 
 
Odpověď 
Statutární město Frýdek-Místek jednalo s panem Kaňokem, kterému bylo vysvětleno, že přemístění nádob 
a změna projektové dokumentace na vybudování zpevněné plochy pro nádoby na odpad není možné. 
Zpracoval: Šárka Gilarová, vedoucí odboru životního prostředí a zemědělství 
 
Text připomínky:  
Odstranění kontejnerů, které byly přidány a nejsou využívané. 
 
Odpověď 
Odbor životního prostředí a zemědělství po dohodě s osadním výborem zajistí stažení 4 ks kontejnerů na 
plast (žluté) a 1 ks kontejneru na papír (modrý) ze stanoviště kontejnerů ve Skalici–Kamenci. 
Zpracoval: Zuzana Špoková, referent odpadového hospodářství 
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